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TRIADTM01 Shielded 
Subminiature Circular 

Connectors 

 

Product Facts 

• Small and lightweight, shielded round connector system  
• Panel mount PCB versions - 180° and 90°  
• Panel mount - Solder Cup - 180° versions  
• Field serviceable male and female connectors--crimp and solder version--for on site 

connections  
• Single and double ended overmoulded cable leads are available  
• Customized assemblies are possible to make upon request  
• Components for BUS applications available  





Description 
Where shielding is a requirement in medical or industrial applications there will be the use of 
TRIADTM01 a good decision. The small and lightweight system is available as panel mount headers 
with solid posts 180° and 90° for soldering on PC boards and also with solder cups for wire 
termination.  

The PCB version has two board locks and the solder cup version has two solder tabs for grounding.  

Through the three O-ring design on the panel mount connectors and in connection with the over-
moulded cable assemblies, TRIADTM01 is a liquid and dust tight system according to IP65 protection 
class (DIN 40050). The reasonable shielding, the small diameters, the over-moulded connector with 
cable and the use of metallic parts makes TRIADTM01 also useable in harsh environments such as a 
factory where TRIADTM01 can be used in BUS applications such as CAN or MODULAR too.  

Components such as T-Adapters and terminator plugs with a resistor are also available in different 
colors upon request (e.g. yellow and purple).  

Specifications 
Shell Protection Class (nested condition):  IP65 acc. DIN 40050 
Temperature Range:  -40°C to +85°C 
Mating Cycles: ≤500 
Test Voltage: 625 V AC 
Operating Voltage: 60 V AC 
Contact Resistance: < 6 m ohm 
Interlock:  Screw Type 

 





















 

 

 

Мы молодая и активно развивающаяся компания в области  поставок 

электронных компонентов. Мы поставляем  электронные  компоненты  

отечественного и импортного производства напрямую от производителей и с 

крупнейших складов мира. 

Благодаря сотрудничеству с мировыми поставщиками мы осуществляем 

комплексные и плановые поставки   широчайшего   спектра электронных 

компонентов. 

Собственная  эффективная  логистика и склад в обеспечивает надежную 

поставку продукции в точно указанные сроки по всей России. 

Мы осуществляем  техническую поддержку нашим клиентам и 

предпродажную проверку качества продукции. На  все поставляемые продукты 

мы предоставляем  гарантию . 

Осуществляем поставки продукции под контролем ВП МО РФ на 

предприятия военно-промышленного комплекса  России , а также работаем в 

рамках 275 ФЗ с открытием отдельных счетов в уполномоченном банке. Система 

менеджмента качества компании соответствует требованиям ГОСТ ISO 9001.  

Минимальные сроки поставки, гибкие цены, неограниченный 

ассортимент  и индивидуальный подход к клиентам являются основой для 

выстраивания долгосрочного и эффективного сотрудничества с предприятиями 

радиоэлектронной промышленности, предприятиями  ВПК и научно-

исследовательскими  институтами России. 

С нами вы становитесь  еще успешнее! 

 

 

 

 

 

Наши контакты: 

Телефон: +7 812 627 14 35 

Электронная почта: sales@st-electron.ru 

Адрес: 198099, Санкт-Петербург,  

Промышленная ул, дом № 19, литера Н,  

помещение 100-Н Офис 331 
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